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Verslag Atletencommissie 
25 september 2023 in Herentals 

Aanwezig: Michiel Bienens, Bo Nijs, Maarten Heylen, Jienity De Kler (online), Warre De Pauw 
(online), Karel Mangelschots (ACHL), Johan Bienens (ACHL) 
Verontschuldigd: Bart Spruijt 
Afwezig: / 

1 Welkom 

• Clubs van de atleten van de commissie afgaan (en later ook andere clubs) met onze
vragen om een beeld te krijgen over hoe de clubs in Vlaanderen omgaan met hun
atleten. Vandaag zijn we in Herentals bij ACHL.

2 Toelichting ACHL 

Rondje voorstellen. 
Doelen van de club 

• Familieclub, atletiek voor een breed publiek.
• Waarden: gelijkheid, kansen aan iedereen om talent te ontwikkelen (met de

beperkte middelen van de club), niet actief leden rekruteren
• Toekomst: op dezelfde manier verder werken. 1000 leden, vele vrijwilligers idee

familieclub werkt.
• Faciliteiten: Sport Vlaanderen, privé-power huren, turnzaal … alles huren.

Trainers en coaches 
100-tal trainers (beperkte vergoeding).
Externe trainers  onkosten

Omgaan met blessures 
Preventie door met opgeleide trainers te werken. 
Kine komt stabilisatie-oefeningen geven. 

Omgaan met wedstrijden 
• Interclub en aflossingen: gevraagd om zeker deel te nemen: steeds minder atleten

die erg gemotiveerd zijn om dit te doen.
• Voor de rest kan je zelf kiezen.

Doen vele atleten competities 
• 910 atleten met een borstnummer
• 55% doet aan wedstrijden  liefst zo veel mogelijk natuurlijk. Regelmatig

wedstrijden doen is wel een vereiste om atletiek te blijven doen. Om gemotiveerd te
blijven, helpt als je dit van kinds af doet.

Wat doen jullie zodat een atleet kan groeien 
• Ondersteunen van elke atleet, moet ook van de atleet zelf komen, binnen de

mogelijkheden van de club. Atleten zouden meer moeten beseffen dat de clubs geen
onbeperkte middelen hebben.

Steun van de club voor atleten 
• Groot trainingsaanbod.
• Serieuze infrastructuur + materiaal
• Club = vrijwilligerswerking: geld inzamelen via wedstrijden… alles vrijwillig. Om zo

geld in te zamelen voor atleten.
• Atletenfonds: puntensysteem (deelname en prestaties)
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• Belofte- en topsportstatuut: o.b.v. prestatie.  hier staat dan een bedrag tegenover
(over 2 jaar)

• Occasionele uitzonderlijke prestatie

Ondersteuning voor studenten in studentensteden 
• Atleten in contact brengen met plaatselijke club
• Indien meerdere atleten op 1 plek studeren, kan hier een trainer op gezet worden
• Materiaal persoonlijk ter beschikking stellen

Vanuit de federatie: Leuven voor lange afstand en Gent voor andere disciplines. 
Bepaalde federatietrainers doen lastig om topsportstatuut aanbevelingsbrieven te 
schrijven als ze niet in Gent/Leuven komen trainen. Deze trainers hebben eigen 
trainingsgroepen waardoor zij atleten naar zich toe proberen te trekken terwijl zij 
ondersteunend zouden moeten werken (clubtrainers naar een hoger niveau brengen). 
Hier zijn ook voorbeelden van waarbij dit wel correct gebeurt. 

Vragen 
Onze rol als atletencommissie? Welke noden? 

• Afspraken van overvolle kalender  heel veel kampioenschappen
• BK Junioren en beloften: rekening houden met examens.
• Minima op grotere meetings. Kwaliteitsvollere wedstrijden. Hierbij was tevens de

vraag om alle meeting AC-meetings te maken en minima te bepalen voor deelname
(Athletics Classics en Flanders Cup). Zo heeft iedereen kwaliteitsvolle meetings.

• Regionale wedstrijden: alle categorieën (op prestatie gebaseerd), zo kan je tegen
atleten van hetzelfde niveau uitkomen.

3 Verkiezing voorzitter 

Kandidaten: Bo  PROFICIAT! 

4 Strategiebespreking 

• Over moeilijke zaken atleten beter informeren: verder studeren, veranderen van trainer
(FAQ-pagina). Een platform ontwikkelen waarmee je makkelijk kan communiceren met
alle atleten. Iets toegankelijk.

• Internationale wedstrijden: pagina is af op de website. Nakijken en eventueel
aanpassingen doorsturen.

• Met universiteiten/clubs praten om te horen hoe allemaal zit voor ondersteuning
studenten.

• Commissie competitie kan feedback vragen aan atleten over organisatie
kampioenschappen?

• Cadetten en scholieren: ondersteuning om atletiek te blijven doen. Hordenhoogte als
cadet is lager geworden? Wat is de achterliggende reden?

5 Analyse huidige atletiekseizoen en BK 

BK u23 
De algemene ervaring van de atleten met het BK U23 toernooi was gemengd, maar neigde naar 
het negatieve, met name wat betreft de organisatie. Er waren verschillende praktische 
problemen genoemd: 
1. Startblokken ontbraken op het opwarmterrein, en het gebruik ervan op de piste werd soms
bemoeilijkt.
2. Geluidsoverlast en vertragingen tijdens het evenement
3. De jury werd als onvriendelijk en bot ervaren, en er was onduidelijke communicatie.
4. Oude en verouderde infrastructuur, zoals het gebrek aan elektronische informatieborden.
5. Vertragingen in het tijdsschema, wat met name problematisch was bij de verspring- en
sprintnummers. (iemand iets opgevangen van de andere nummers?)
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6. Onduidelijke en overvolle callrooms, en slecht geplaatst ten opzichte van de start 100m.
7. Geen voorzieningen voor afkoeling ondanks het warme weer.
Sportief gezien varieerden de ervaringen: sommige atleten waren gefrustreerd over hun
prestaties, terwijl anderen tevreden waren ondanks de suboptimale omstandigheden.

Planning en doelstellingen aankomend indoor/veldloopseizoen 
Topsporthal exclusief voor topatleten? Blijkbaar kan het toch als je in kleine groep komt 
en niet stoort. Het zou duidelijker op papier moeten staan als je toch als kleine groep 
toch tijdens deze uren mocht trainen. Terug prioritair maken, niet exclusief. Informeren 
over deze kwestie.  
Veel evenementen in de topsporthal, waardoor je er niet kan trainen.  

6 Varia 

• Competitie Grand Prix Brussel: zeer slechte wedstrijd, georganiseerd. Is er een
Waalse tegenhanger van onze commissie? Het antwoord is nee.

• Mailadres linken aan iemand van ons.
• Vraag van atlete: PK hamerslingeren en BK Cadetten en scholieren viel op dezelfde

dag. Dus kon je als werpster niet deelnemen aan beide. Dit was jammer.

7 To do 

• Bo: mailt naar de voorzitters van de andere commissies om ons voor te stellen.
• Bo: nieuwe datum volgende vergadering vastleggen
• Pagina internationale wedstrijden nakijken
• Mail linken aan iemand zijn emailadres
• Analyse BK U23 doorsturen naar commissie competitie?
• Vragen ACHL bekijken en verder uitwerken indien interessant.
• Navragen volgende vragen:

o Gebruik topsporthal
o Topsportstatuten voor studenten
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